



Total Quality. Assured.

545 E Algonquin Road, Suite H  
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667  
intertek.com

Published:  
Revised:

28-Jan-25

Public Notice ID: 2025-21  
Page 1 of 2

# Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié Intertek

## VH2 Whole Room Heaters

Notification Type:	Safety / Sécurité
Certification Type:	ETL Listed - US and Canada

### Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

### Company Identification

Vornado Air LLC, of Andover, Kansas

### Product Identification

The recalled products are VH2 Whole Room Heaters, and with a "JUL24" or "AUG24" date code and "TYPE VH2" printed on the silver rating label on the underside of the heater. The heaters are off white and have thermostatic temperature control, automatic or continuous fan operation and two heat settings. These products are labeled and using an cETLus Certification Mark control number 3008588, Recall number: 25-093 see link to CPSC at [https://www.cpsc.gov/Recalls/2025/Vornado-Air-Recalls-VH2-Whole-Room-Heaters-Due-to-Electric-Shock-and-Fire-Hazards-Sold-Exclusively-on-Amazon-com?utm\\_campaign=&utm\\_content=&utm\\_medium=email&utm\\_source=govdelivery&utm\\_term=20250117](https://www.cpsc.gov/Recalls/2025/Vornado-Air-Recalls-VH2-Whole-Room-Heaters-Due-to-Electric-Shock-and-Fire-Hazards-Sold-Exclusively-on-Amazon-com?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20250117). Product Photos on Page 2.

Les produits rappelés sont des radiateurs pour toute la pièce VH2, et avec un code de date « JUL24 » ou « AUG24 » et « TYPE VH2 » imprimés sur l'étiquette argentée située sous l'appareil de chauffage. Les radiateurs sont blanc cassé et ont un contrôle thermostatique de la température, fonctionnement automatique ou continu du ventilateur et deux réglages de chaleur, ces produits sont étiquetés et utilisent un numéro de contrôle de la marque de certification cETLus 3008588, numéro de rappel : 25-093, voir le lien vers le CPSC à l'adresse [https://www.cpsc.gov/Recalls/2025/Vornado-Air-Recalls-VH2-Whole-Room-Heaters-Due-to-Electric-Shock-and-Fire-Hazards-Vendu-exclusivement-sur-Amazon-com?utm\\_campaign=&utm\\_content=&utm\\_medium=email&utm\\_source=govdelivery&utm\\_term=20250117](https://www.cpsc.gov/Recalls/2025/Vornado-Air-Recalls-VH2-Whole-Room-Heaters-Due-to-Electric-Shock-and-Fire-Hazards-Vendu-exclusivement-sur-Amazon-com?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20250117). Photos du produit à la page 2.

### Hazard Involved

The power cord can partially detach from the heater enclosure, which can lead to cord damage over time, posing electric shock and fire hazards. / Le cordon d'alimentation peut se détacher partiellement du boîtier du radiateur, ce qui peut endommager le cordon au fil du temps, présentant des risques de choc électrique et d'incendie.

### What To Do

Use of these products should be immediately discontinued and return to the Applicant for replacement or repair. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation de ces produits doit être immédiatement abandonnée et retourner au demandeur pour remplacement ou réparation. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs



Total Quality. Assured.

545 E Algonquin Road, Suite H  
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667  
[intertek.com](http://intertek.com)

Published: January 28, 2025  
Revised:

Public Notice ID: 2025-21  
Page 2 of 2

Photos and Images / Photos et images



Silver rating label on the underside of the heater

